



安大保健食品有限公司

ANT2U.COM INTERNATIONAL SDN. BHD. (849689-H)

Lot 3876, No. 109-2 & 109-3, Ground Floor, Jalan Salleh, 84000 Muar, Johor.

Tel: 06-9519001 Fax: 06-9549001 Website : www.ant2u.com e-mail : info@ant2u.com

15 Sep 2012

敬致：全体代理，区代理与分销中心，

事项：通过电子银行账户支付花红

首先公司要感谢代理们一直以来给予我们的支持。为了进一步提升效率，公司将从十月一日开始实行通过电子银行账户直接汇入代理之每月花红。

在此我们希望还未呈交银行账户资料的代理们能在十月之前提供正确的银行名称，户口名字，号码，以方便公司进行这项政策。

代理们可将这些资料传真，电邮给公司，或 **SMS 至 012-6363092**，也可通过区代理或分销中心转交给公司。马来亚银行及大众银行用户汇入花红，代理将免付费，其他银行用户将会被征收 **RM2.00** 的服务费。

配合此项政策，公司将不再寄发花红月结单，代理可上网直接打印花红月结单。希望这项政策能获得大家的配合，让代理们能以更快的时间收到花红。

十月后仍未提交银行账户资料的代理，公司将保存其花红至到提交银行账户为止。代理若要求公司寄发花红月结单，公司将会收取 **RM5.00** 的行政费。

公司管理层也籍此机会祝贺所有代理：

生意兴隆！

孙赛锋
首席执行官

To : Dear Distribution Centers / District Agents / Agents,

RE : DIRECT CREDIT MONTHLY BONUS THROUGH E-BANKING ACCOUNT

Firstly, the management greatly appreciated your contributions all the way.

To improve our service efficiency to our agents, the company will implement a new system to direct credit the agent monthly bonus through bank account with effect from **1st October 2012**.

We wish agents who not provide us the particulars of their Bank Details: Bank Name, Account holder name & account number to submit before **1st October 2012** in order to process this system.

Agents can provide their particulars to the company by fax, email or **SMS to 012-6363092**. Agents also can submit their particulars through our District Agents or Distribution centers.

For MAYBANK & PUBLIC BANK account holders are waived of service charge, other Banks will be charge for **RM2.00**. From October 2012 onward, Company will stop to send the monthly Bonus Statement to Agent. Agent can go online to print their monthly Bonus statement. We hope that all the Agents will cooperate with us to ensure this will go on more effectiveness.

After **1st October 2012**, those agents without Bank Account, Company will keep their Bonus until they submitted their bank particulars.

Those agent request Company to send their Monthly Bonus Statement will be charge for **RM5.00** Administration fee.

We would like to take this opportunity to wish you a

LASTING PROSPERITY !

Best Regards,

S'NG SAI HONG (C.E.O)